

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

14th February 2025

Circular No. 24047

Dear Parent/ Guardian,

English Summer Study Tour 2025

The English Department will organize a seven-day summer study tour to Singapore from 2nd to 8th July 2025. The itinerary includes taking English courses at an international school, with the remaining time spent on city sightseeing and visiting famous attractions.

The tour aims at broadening our students' horizons, boosting their confidence in using English for communication in real-life situations as well as training them to be independent. This year, Hong Kong Student Travel Ltd. has been appointed to make all necessary arrangements for the tour. The charge per student is around HK\$13,000 including air fares, travel insurance, course fees, accommodation (twin room) and meals (the exact amount is subject to change due to airfares fluctuations). There will be teachers to accompany our students throughout the tour.

Please refer to the attached page for the itinerary. Please complete the reply slip attached and return it to the form-teacher of your son/ward on or before 21st February 2025. For further inquiries, please contact Mr. MH Fan at 2711 8175. Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Po Chu Fiona
Principal



Reply Slip (Circular No. 24047)

I, the parent of _____ (Student's name) (Class no. ____) of Class _____, acknowledge the receipt of the circular regarding the Summer Study Tour 2025 and

- my son / ward wishes to join the study tour.
(Please scan the QR code and fill in the form
using your son / ward's school Microsoft account)
- my son / ward does not wish to join the study tour.



Parent's/ Guardian's Signature: _____

Parent's/ Guardian's Name: _____

Date: _____

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：24047

敬啟者：

「英文科暑期遊學團 2025」

本校英文組將舉辦暑期新加坡遊學團，並已委託「學聯旅遊」籌備是次旅程。旨在使同學能於暑假期內遊歷新加坡之餘，藉此機會提升英語能力，及培養獨立自主的能力。遊學團日程為2025年7月2日至7月8日（共七天）。行程包括於國際學校接受英語課程，其餘時間為市內觀光及參觀著名景點。

本校將派出教師陪同出發，方便照顧學生，直至回程返港為止。全程費用約為港幣13,000元，包括來回機票、機場稅、旅遊保險、住宿、膳食及課程（實際金額因機票浮動可能有所調整）。請填妥背頁回條，着貴子弟於2月21日或之前交回班主任。如家長對上述遊學團有任何疑問，請致電2711 8175向范文豪老師查詢。

此致
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李寶珠 謹啟

二〇二五年二月十四日

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Date	Schedule	Remark
Day 1 July 2nd (Wednesday)	Hong Kong → Singapore (Cathay Pacific) Merlion Park (Singapore landmark) Hainanese Chicken Rice	Dinner: Hainanese Chicken Rice
Day 2 July 3rd (Thursday)	International school English course ~ 6 hours	Dinner: Peranakan cuisine
Day 3 July 4th (Friday)	International school English course ~ 6 hours	Dinner: Chinese cuisine
Day 4 July 5th (Saturday)	URA City Planning Exhibition Gallery Chinatown (Singapore) Gardens by the Bay, visit two conservatories (Flower Dome, Cloud Forest)	Dinner: Western cuisine
Day 5 July 6th (Sunday)	Fort Canning Park (spiral staircase and giant tree hollow) Little India Cultural District Kampong Glam Cultural District (Arab Quarter)	Dinner: Bak Kut Teh
Day 6 July 7th (Monday)	International school English course ~ 3 hours Marina Barrage Sustainable Living Exhibition Marina Bay Sands Mall	Dinner: Chinese cuisine
Day 7 July 8th (Tuesday)	Heritage Centre Jewel Changi (world's tallest indoor waterfall "Rain Vortex") Singapore → Hong Kong (Cathay Pacific)	

*The above daily meal arrangements and order will be based on the itinerary and restaurant arrangements, and may be subject to adjustments. The itinerary content is for reference only; final arrangements will be made according to local conditions. *

陳瑞祺(喇沙)書院

九龍何文田常和街四號

電話：二七一八一七五

傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,

KOWLOON, HONG KONG.

TEL : 27118175

FAX : 27621550

日期	參考行程	備注
第一天 7月2日 (星期三)	香港 → 新加坡(國泰航空) 魚尾獅公園(新加坡地標)	晚餐 海南雞飯
第二天 7月3日 (星期四)	國際學校英文課程約6小時	晚餐 娘惹風味餐
第三天 7月4日 (星期五)	國際學校英文課程約6小時	晚餐 中式
第四天 7月5日 (星期六)	URA 城市規劃展覽館 牛車水(新加坡唐人街) 濱海灣花園, 參觀兩個植物冷室(花穹 Flower Dome、 雲霧林 Cloud Forest)	晚餐 西餐
第五天 7月6日 (星期日)	福康寧公園(旋轉階梯及巨型樹洞) 小印度文化區 甘榜格南文化區(阿拉伯區)	晚餐 肉骨茶
第六天 7月7日 (星期一)	國際學校英文課程約3小時 濱海堤壩 永續展覽館(可持續生活方式展覽) 濱海灣金沙廣場	晚餐 中式
第七天 7月8日 (星期二)	華族文化中心 星耀樟宜(全球最高的室內瀑布「雨漩渦 RainVortex」) 新加坡→香港(國泰航空)	

*以上每天膳食安排和次序, 將按照行程及餐廳安排作準, 或會有前後調動。

上述行程內容只供參考, 最後安排將因應當地實際情況作出適當調整。*